
Bestyrelsesmøde 8.1.2025  

Deltagere: Eli, Anders, Bente, Niels, Claus  

Afbud: Holger, Henrik,   

  

Mødested: Teams  

Tid: kl. 16.30-17.30  

  

Dagsorden   Drøftelse   Beslutning   

Godkendelse af Referat       Godkendt  

Godkendelse af dagsorden     Godkendt  

Valg af referent     Helen  

Økonomi  

  

Regnskab 2024/Claus  

Kontingent 2025/Claus  

  

  

  

Gennemgår regnskabet 2024. Pænt 
overskud.  

  

Nyt fra DBF vedr. Bordafgift 
september 2025.  

  

Det tilsendte budget fra DBF om nye 
bordafgifter drøftes.  

  

Der er 5 modeller i spil. Kasserers 
antagelse er at det bliver model 4 
som vil blive besluttet.  

  

Det vil betyde en udgift på ca. 25 %.  

  

DBF melder ud i januar i forhold til 
hvilken model der besluttes.  

  

Udgiften kommer til at få mest 
betydning for de medlemmer som 
spiller meget.   



  

Indtil DBFs udmelding om valg af 
model – er bestyrelses afventende.  

  

I første omgang ingen kontingent 
forhøjelse.   

  

Dog kan det blive aktuelt at hæve 
prisen for de daglige turneringer.  

  

Den daglige drift  Tirsdagsturneringer/Anders og 
Niels  

  

  

  

  

  

  

  

Flere rækker  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Tirsdagsturneringerne afvikles som 
enkeltstående turneringer med 
tilmeldinger, med en samlet 
månedlig vinder. Modellen afprøves i 
januar 2025.   

Resultatet heraf vil få betydning for 
om der fortsat skal planlægges 
tirsdagsturneringer på samme vis.  

Tilmelding til alle tirsdagsturneringer 
er en forudsætning.   

Frist for tilmelding er kl. 17.00 på 
selve dagen.  

Hver måned kåres en månedlig 
vinder.  

De personlige vindere udregnes efter 
den samlede placeringsscore. .  

Turneringsudvalget skal drøfte 
bestyrelsens indstilling til at der ved 
de daglige turneringer der er en 
rimelig fordeling af antal borde. Det 
er turneringsledernes beslutninger.  

  

Claus og Niels planlægger et 
turneringsudvalgsmøde  

Indtil videre opsætning af to rækker 
tirsdag/fredag.  



  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Intern Misc/Niels  

  

CB er forpligtiget på at overholde 
gældende GDPR-regler.  

Derfor vil Intern Mics – blive opdelt 
således at der er indhold som er 
rettet til bestyrelsen og indhold som 
er rettet til turneringslederne.   

Niels.  

Æresmedlem/  Drøftelse  

  

Det besluttes at bestyrelsen i foråret 
udnævner et medlem som 
æresmedlem.   

Anders undersøger med DBF, 
herunder bestilling af diplom.  

Kriterier for at blive udpeget som 
æresmedlem lægges på 
hjemmesiden. Helen  

Bridgefestival 2025    1 sølvturnering og 1 bronzeturnering. 
Kortene vil være de samme som ved 
de fysiske turneringer i Svendborg.   

Tirsdag aften planlægges der 
fællesspisning for medlemmerne  

Tilmelding til Vinoble turnering –som 
Cyberbridgehold, hertil tilskud som 
skal afklares på et kommende 
bestyrelsesmøde  

Generalforsamling    

  

Kontakt til Sus Vang  



Valg af dirigent til 
generalforsamlingen  

Formandens beretning  

  

  

Medlemmerne i bestyrelsen skal 
tage stilling til deres mandat i 
bestyrelsen  

På valg er:  

Kasseren, Claus Jensen  

Bestyrelsesmedlem:  

Eli Skop  

Evt. Forslag til nye 
bestyrelsesmedlemmerv/kommende 
bestyrelsesmøde  

Hjemmeside  Drøftelse  

Hvem vil være ansvarlig for 
hjemmesiden?  

Skal vi købe en ansvarlig til 
hjemmesiden?  

Hvad skal hjemmesiden bruges 
til?  

Faste “rubrikker”  

Næste nyhedsbrev – hvad skal det 
indeholde  

  

Udsættes til næste 
bestyrelsesmøde  

Realbridge/BC3/DBF  Tekniske udfordringer   

– planlægning af møde m/DBF, 
hvornår vil det kunne lade sig gøre 
at aftale møde? Forslag onsdag i 
uge 7  

Kontakt fra DBF v/Fuglsang som 
inviterer til møde  

Niels, Anders og Claus undersøger 
hvornår de kan deltage.  

Nyt fra distriktet og DBF  Formandsmøde 30/1. Tema BC3  Orientering på næste 
bestyrelsesmøde  

Turnering til kursister  Drøftelse  

Fredag aften? eller  

 C - række  

Handicap maks.  >45  

Punktet udsættes til næste 
bestyrelsesmøde  

Henvendelse fra 
medlemmer  

  Punkterne udsættes til næste 
bestyrelsesmøde  



  

Oprettelse af 2 rækker på 
dagen  

  

Systemaftaler i chatten  

  

Platform  

  

  

  

Drøftelse  

  

Drøftelse  

  

Hvor langt er arbejdet med 
etablering af Platform  

Undervisere til kursister med 
opstart 2025  

  Nyhedsbrev januar  

Turneringslederuddannelse    Nyhedsbrev januar  

EVT.      

Næste møde  9.2 2025 fra kl. 10.30 - 12.00  

  

  

 


